Simple Past (Απλός Αόριστος)

Σχηματισμός

Ομαλά ρήματα: κύριο ρήμα + ed
e.g.  I worked
Ανώμαλα ρήματα: δες 2η στήλη (γιατί δεν υπάρχει κανόνας. Πρέπει να τα μάθω απέξω. Δες το πίσω μέρος του βιβλίου γιατί έχει πίνακα με ρήματα. Η πρώτη στήλη είναι το ρήμα στο απαρέμφατο, η δεύτερη ο αόριστος και η τρίτη στήλη είναι η παθητική μετοχή που χρησιμοποιούμε για τον παρακείμενο)
e.g.  I spoke
Για να σχηματίσω ερώτηση και άρνηση χρησιμοποιώ τη λέξη ‘did’ για βοηθητικό ρήμα και βάζω το κύριο ρήμα σε απαρέμφατο (γιατί ο αόριστος πήγε στο βοηθητικό! Το ‘did’ είναι ο αόριστος το ‘do’! Δεν μπορώ να βάλω αόριστο δύο φορές! Τον έβαλα στο βοηθητικό άρα το κύριο ρήμα θα μείνει σκέτο!)
	κατάφαση
	
	ερώτηση
	
	άρνηση     did not = didn’t

	I worked
You worked
he worked
she worked
it worked
we worked
you worked
they worked
	
	Did I work?

Did you work?

Did he
work?
Did she work?
Did it work?
Did we work?
Did you work?
Did they work?
	
	I did not work
You did not work
He did not work
She did not work
It did not work
We did not work
You did not work
They did not work

	

	κατάφαση
	
	ερώτηση
	
	άρνηση     did not = didn’t

	I spoke
You spoke
he spoke
she spoke
it spoke
we spoke
you spoke
they spoke
	
	Did I speak?

Did you speak?

Did he speak?
Did she speak?
Did it speak?
Did we speak?
Did you speak?
Did they speak?
	
	I did not speak

You did not speak

He did not speak

She did not speak

It did not speak

We did not speak

You did not speak

They did not speak


Χρησιμοποιώ αόριστο απλό όταν:

Ξέρω πότε έγινε κάτι.
Η πράξη έχει τελειώσει.

e.g. I saw Mary yesterday.  (Είδα τη Μαίρη χτες)

       El Greco moved to Venice in 1567. (Ο El Greco μετακόμισε στη Βενετία το 1567)
Ορθογραφία για την κατάληξη 'ed':
· Όταν η λέξη τελειώνει σε e, πρόσθεσε μόνο το d 
Example:  love - loved
· Μετά από βραχύ φωνήεν που τονίζεται, το τελευταίο σύμφωνο διπλασιάζεται 

Example:  admit - admitted

· Το τελικό l πάντα διπλασιάζεται στα Βρετανικά Αγγλικά (αλλά όχι στην Αμερική) 

Example: travel - travelled

· Μετά από σύμφωνο το y γίνεται i (αλλά ΟΧΙ μετά από φωνήεν) 

Example:    worry – worried        αλλά: play – played

Λέξεις κλειδιά για Αόριστο Απλό

· yesterday

· ... ago

· in 1990

· the other day
· last ... (last week, last month, last year, last century)
